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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL 
REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA VINT I NOU DE GENER DE DOS MIL TRETZE 
 
 
Núm. de la Sessió:  
Dia: 29 de gener de 2013. 
Hora: 20 hores i 30 minuts a 22 hores i 00 minuts. 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
Hi assisteixen: 
Sr. Gabriel Ferrà Martorell 
Sra. Margalida Morell Martorell 
Sra. Maria Lluïssa Pla Isern 
Sr. Toni Marí Enseñat 
Sr. Victor Douat Rigo 
Sra. Isabel Martin Roman 
Sr. Antonio Deudero Mayans 
Sra. Maria Teresa Pons Picó 
Sr. José Frias Cano. 
La Secretària Interventora, Cristina Pou Bosch. 
 
ORDRE DEL DIA 
 
 
1r.- Aprovació actes de les sessions celebrades en data 5 i 31 de juliol i 18 de desembre 
de 2012 
 
2n.- Aprovació expedient contractació, aprovació plecs i obertura expedient 
contractació del servei d’explotació del bar- cafeteria situat al poliesportiu municipal 
de Puigpunyent 
 
3r.- Resolució al·legacions presentades en relació a l’aprovació inicial del Catàleg de 
Béns Patrimonials i aprovació provisional. 
 
4t.- Conveni col·laboració amb Societat Ecològica pel Reciclat dels Envasos de Vidre 
(Ecovidrio) 
 
5è.- Resolució nota objecció en relació a la fiscalització prèvia al reconeixement de 
l’obligació i ordenació del pagament exp. devolució ingressos indeguts projecte 
“Construcció mur poliesportiu municipal de Puigpunyent”. 
 
6è.- Aprovació del Compte General de l’exercici 2011. 
 
7è.- Mocions: 
 
7.1.- Moció que presenta el grup municipal PP en relació a la contractació de serveis. 
 
8è.- Control equip de govern: 
 
8.1.- Acords Junta Govern Local de dates 12 i 26 de novembre, 10 i 17 de desembre de 
2012 i 7 i 14 de gener de 2013. 
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8.2.- Decrets de Batlia des de 546/2012 fins 628/2012 i de des 1/2013 fins 26/2013. 
 
9è.- Torn d’urgència 
 
10è.- Precs i preguntes 
 
10.1.- Pregunta que formula el grup municipal PP en relació al nivell de català dels 
regidors del grup Independents i PSOE. 
 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
1r.- Aprovació actes de les sessions celebrades en data 5 i 31 de juliol i 18 de desembre 
de 2012 
 
El Batle dona compte de les actes de les sessions del Ple celebrades en dates 5 i 31 de 
juliol i 18 de desembre de 2012 i els membres presents acorden per unanimitat la seva 
aprovació. 
 
2n.- Aprovació expedient contractació, aprovació plecs i obertura expedient 
contractació del servei d’explotació del bar- cafeteria situat al poliesportiu municipal 
de Puigpunyent 
 
El Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
Atès que es considera necessari iniciar el procediment per a l’adjudicació de 
l’explotació del servei de bar- cafeteria del poliesportiu municipal. 
 
Atès que es considera que el procediment més adequat per adjudicar el contracte 
abans esmentat és el procediment obert, segons el qual qualsevol persona interessada 
podrà presentar la seva proposta, així com que es valorin diversos criteris en 
l’adjudicació del contracte. 
 
De conformitat amb els articles 110 i 115 del Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de 
novembre, mitjançant el qual s’aprova el text refós de la llei de contractes del sector 
públic, així com l’article 188 de la Llei 15/2006, de 15 de desembre, municipal i de 
règim local de les Illes Balears. 
 
 
 
 
En el debat posterior el Batle explica el contingut dels plecs. Es varen informar 
favorablement per la Comissió Informativa d’Assumptes Generals, si bé, respecte a la 
proposta de la Comissió Informativa s’han eliminat dos criteris d’adjudicació que són el 
d’estar empadronats a Puigpunyent i estar a l’atur. 
 
El regidor d’Esports, Sr. Victor Douat explica que no només es tendrà en compte per 
adjudicar el contracte l’oferta econòmica sinó que es tenen en compte altres criteris 
d’adjudicació com la dinamització esportiva i social. Lo important és que s’ha donat 
participació a tots els grups polítics per tal que fessin les seves aportacions. 
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El regidor del PP, Sr. José Frias diu que ell va fer aportacions i ja va considerar que 
l’adjudicatari haurà d’assumir moltes obligacions i també considerava que s’havia de 
tenir en compte com a criteri d’adjudicació el fet d’estar empadronat a Puigpunyent, 
però ho entén si no se pot incloure per motius legals. 
 
El Batle diu que són uns plecs ben elaborats i que els usuaris se’n veuran beneficiats i 
l’Ajuntament també ja que es pretén aconseguir un bon manteniment de la zona. 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero agraeix la possibilitat que s’ha donat al seu 
grup de fer aportacions i agraeix també la tasca feta pel regidor Sr. José Frias amb les 
aportacions que ha fet. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per unanimitat dels membres presents.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 22:00 
hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi la Secretària Interventora 
de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 
 
 
 
El Batle,                                                 La Secretària Interventora, 
 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                             Cristina Pou Bosch 
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